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BARDO (inf. wł.). W miejscowym Centrum Seniora burmistrz Krzysztof Żegański gościł dziś,
18 bm. przedstawicieli rządu, GDDKiA oraz samorządowców z gmin powiatów kłodzkiego,
ząbkowickiego  oraz  dzierżoniowskiego.  Przyczynkiem  do  takiego  spotkania  była
konferencja prasowa w temacie ogłoszenia przetargu oraz przedstawienia harmonogramu
prac związanych z budową nowego odcinka drogi ekspresowej.
 
Jak  informowaliśmy wcześniej  -  15 maja  ogłoszone zostały  trzy  przetargi  na  zaprojektowanie  i
wybudowanie drogi ekspresowej S8 od Wrocławia do Łagiewnik. Przypomniano o tym fakcie podczas
konferencji zorganizowanej w Bardzie. 
 
– To wielka radość, że właśnie w Bardzie zostaniecie państwo poformowani o tym, że mamy już
pierwszy etap za sobą - przetarg na pierwszy odcinek. Dla nas samorządowców jest to szczególnie
ważne,  dla  naszej  społeczności,  bo  po  pierwsze  będziemy bliżej  województwa,  będziemy mogli
udostępniać swoje tereny aktywności  gospodarczej,  będziemy również mogli  ściągać wszystkich
turystów do naszego pięknego regionu ziemi kłodzkiej – wyraził swoje zadowolenie K. Żegański i
podziękował w imieniu swoim, społeczności bardzkiej oraz samorządowców za to, że ta ważna dla
regionu inwestycja staje się faktem.
 
Poseł Michał Dworczyk wierzy, że następne przetargi na odcinki od Łagiewnik do Barda zostaną
ogłoszone jeszcze w tym roku.
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